

Hello, Everyone! I am the concert violinist Daniel Tringov – Owner and CEO of the New Bavarian International label for classical music, based in Munich, Germany – DEUTSCHE CLASSICAL. It is my professional duty today, August the 15th, Year of 2020, to withdraw my Personal Endorsement to the Upcoming 3rd International US Legacy Cup ART Festival, by Merano Cultural Performances Incorporated, El Monte, CA, United States of America. For more information about the advertised event, please, visit: www.meranocp.com

I will also use my right to reject the personal invitation from the team of Merano Cultural Performances USA, which I have previously accepted-to serve as a Judge of their International Online ART Competition, announced to take place in Los Angeles, California, USA, from August 20th to August 31st, Year of 2020. I have strongly considered these actions, right after I was recently introduced to a Very Serious exhibit of Copyright Infringement and Numeral International Federal Law Offences, from the side of Merano Cultural Performances Organization in California, USA. They have let themselves since year of 2016 to use continuously Another Party's Copyrighted Artwork - for Business and Entertainment Purposes, presented Internationally as their Official LOGO, in many different instances and versions, which is the ACTUAL Landmark of the Entire South Tirol Area, named: The Coat of Arms. With Rich Heritage and Long History, this Government Owned and Protected Official Sign is the Hearth and the Pride of the Incredible Historical and Cultural Center, Tourist Attraction, and a Famous Spa Town: The Jewel of South Tirol - MERANO! The Rude and Disrespectful fact is, that after Numeral Warnings from our side, the business team of the mentioned "Merano Cultural Performances" USA - still decided to go ahead and use the infringed materials again, for their recent online campaign, involving big publicity and TV appearances!!! Together with my partner in Performing Art, Business, and Private life-My wife, the concert cellist Sifei Wen, who is an Artist of Honor of Deutsche Classical - I will also report to the authorities any currently remaining videos, Images, and advertising materials, in which we, Daniel Tringov and Sifei Wen have been involved to participate, re-labeled without our permission with the Unlawful Artwork, used by Merano Cultural Performances, over our Official Credentials in a form of copyrighted logos and trademarks. Many YouTube Channels will Now need to be revised, or suspended, and many TV stations will be ordered to remove a lot of video materials, together with the fines and punishments, enforced by law.

As official owners of Merano Global Art Channel and Merano Chamber Ensemble EU, both based In Munich, Germany, since year of 2020, we-Daniel and Sifei Wen-Tringov, have recently visited Merano, Italy, on July 21st - 22nd , 2020, and Bozen, Italy, where is the Official district of South Tirol, ready to establish future terms of Cultural Collaborations.

Currently, we are entering the process of gathering and delivering all the relevant evidences of Copyright Infringement from the side of Merano Cultural Performances, USA, to the Government Officials in South Tirol and the assigned Authorities. Any form of assistance will be greatly appreciated!

Finally, until a Lawful solution is found, I will strongly recommend to all the prospective candidates for the festival and the competition to withdraw their candidatures right-away, until further notice. The 3rd Legacy Cup of Merano Cultural Performances, from August the 20th to 31st, Year of 2020, is Set to remain Empty, Because ONE Should NOT try to fill his Cup with ANOTHER, Theft LEGACY, in a form of serious bridge of International Copyrights and Federal Law Violations, resulting in Severe Punishments. This Personal Official Video Announcement, in a form of my Sworn Statement is meant to be considered as case evidence, and it will be served shortly to the Applicable South Tirolean Authorities. Thank you ALL for your cooperation in advance – Please, remain healthy and enjoy the wonderful Summer of 2020!

Daniel Tringov, 美国梅拉诺文化演艺公司的版权侵权宣告 - 08.15, 2020, 4K

大家好！我是音乐会小提琴家Daniel Tringov-德国巴伐利亚州国际古典音乐唱片公司Deutsche Classical的所有者兼首席执行官。今天，我的专业职责是，于2020年8月15日，撤回我对即将举行的第三届美国国际传承杯艺术节的个人认可，该活动由美国加利福尼亚州艾尔蒙地的梅拉诺文化表演公司（Merano Cultural Performances Incorporated）提供。有关广告活动的更多信息，请访问：www.meranocp.com 我还将行使自己的权利，拒绝接受我先前接受的Merano Cultural Performances USA小组的个人邀请-担任他们宣布在美国加利福尼亚州洛杉矶举行的国际在线比赛的评委，始于

2020年8月20日至8月31日。在我最近了解美国加州梅拉诺文化表演组织有“非常严重的版权侵权和国际联邦法律罪行”之后，我认真考虑了这些行动。

自2016年以来，他们一直在许多不同的情况中连续使用另一方的受版权保护的艺术品-用于商业和娱乐目的，在国际上作为其官方LOGO显示，该商标是整个南蒂罗尔地区的地标，名为：徽章。拥有丰富的历史遗产和悠久的历史，这个受保护的政府标志是令人难以置信的历史文化中心，旅游胜地和著名的温泉小镇的炉膛和骄傲：南蒂罗尔的宝石-MERANO！粗鲁和无礼的事实是，在我们发出许多

警告后，提到的“美国梅拉诺文化表演”业务团队仍然决定继续使用侵权的材料进行最近的在线宣传，涉及到大量出场电视频道

!!! 与我在表演艺术，商业和私人生活中的伴侣-我的妻子，大提琴演奏家Sifei Wen，德意志古典乐队的荣誉艺术家-我将向当局报告任何当前剩余的视频，图像和广告材料，其中我们丹尼尔·特林戈夫Daniel Tringov和Sifei Wen参与了此次活动，未经我们的许可，被梅拉诺文化表演公司（Merano Cultural Performances）使用的非法艺术品重新贴了标签，以版权标志和商标的形式出现在我们的官方产品上。现在，许多YouTube频道将需要修订或暂停，并且将责令许多电视台删除视频资料以及法律规定的罚款和处罚。自2020年以来，作为均位于德国慕尼黑的Merano全球艺术频道和Merano Chamber Ensemble EU的正式所有人，我们-Daniel和Sifei Wen-Tringov最近于2020年7月21日至22日访问了意大利Merano，和意大利南蒂罗尔的官方所在地Bozen，准备建立未来的文化合作条件。目前，我们正在着手从美国梅拉诺文化表演公司收集并向南蒂罗尔州政府官员和分配机构提供所有有关版权侵权的证据。任何形式的协助将不胜感激！最后，在找到合法解决方案之前，我会强烈建议所有希望参加音乐节和竞赛的候选人立即取消其候选人资格，直至另行通知。从2020年8月20日至31日，第三届梅拉诺文化表演传承杯将被保留为空，因为一个人不应试图以严重侵犯国际版权的方式在他人

的杯子中塞满另一个盗窃遗产和违反联邦法律的行为，这将导致严厉的处罚。以我的宣誓声明的形式发布的此个人官方视频公告应被视为案例证据，并将很快发送给南蒂罗尔州有关当局。谢谢大家的提前配合-请保持健康，并享受2020年美好的夏天！